



## Protokoll Styrelsemöte 2015-2, 13 November 2014

Plats: Gröndal, Eskilstuna

Tid: 18.00

### 1. Mötets öppnande

#### 1.1. Närvarande styrelsemedlemmar

Erik Persson, Pelle Blomgren, Kristoffer Anderberg, Christer Karlsson, Daniel Sevdin (Skype), Kim Seppälä, Anna Runarsdotter

#### 1.2. Närvarande övriga

Bjarne Englund (Skype)

### 2. Godkännande av dagordning

Godkändes

### 3. Beslut om godkännande av föregående protokoll

Godkändes

### 4. Ekonomi och Budget

Kassören rapporterade att vi ligger i fas med ekonomin

### 5. Styrelseärenden

#### 5.1. Rapporter från AG-möten

##### **Knix:**

Knixgruppen har positiv feedback på föreslagna datum för avrostning/Knix för säsongen 2015:

12/4, Instruktörs- och resursdag.

19/4, avrostning allmän.

26/4, tjej-avrostning.

10/5, KNIX. 24/5, KNIX, 14/6, KNIX, 28/6, KNIX 9/8, KNIX

16/8, KNIX, 30/8, KNIX 13/9, KNIX.

20/9, Instruktörs- och resursdag.

27/9, KNIX, säsongsavslutning.

Erik P kontakter Gröndals Motorsportklubb ang de föreslagna datum

##### **Touring:**

Christer har tagit kontakt med Bengt N och Dennis, inget möte bokad än.

Mek-kvällen 30/10 var väldigt uppskattad 10 st deltagare, 2st presentkort (1 KNIX + 1 avrostning) delades ut, fler mek-kvällar är tänkta under mars/April 2015.

##### **Grus:**

Haft 2 skype-möten, gruppen sonderar bland framförallt grann-distrikten om ev instruktörsutb, inget hört från SMC-RIKS om några instruktörsutb. Enkät gått ut om intresset bland deltagare för vilken nivå/tidpunkt som verkar bäst. Gruppen ska även kontakt Touratech Offroad school för att se vad det finns för möjligheter.



## **6. Instruktörs- och resursärenden**

Pedagogik-kursen 29/11 6 st från distriktet deltar, Ylva har beställt profilkläder beräknad leverans inom 2 veckor (slutet av november)

## **7. Medlemsärenden**

Inga medlemsärenden inrapporterade.

## **8. Informationsärenden**

### **8.1. Webb sidan**

Webb sidan flyter på bra, Facebook-sidan o forumet likaså.

Christer kollar upp ev digitalt nyhetsbrev för distriktet på stormöteshelgen, Pelle kollar upp kostnad för vanligt brev till medlemmarna i distriktet.

### **8.2. Länsspalten**

Ser bra ut men som vanligt är det viktigt att vi ser till att Cecilia får information om vad som händer. En person från varje arbetsgrupp samt ordförande skickar information till Cecilia efter resp AG-möte.

## **9. Aktivitetslistan**

Uppdaterad, den finns på Google-drive.

## **10. Övriga frågor**

Erik P har skickat in årsmöteshandlingar till SMC-RIKS.

Erik P tittar vidare på Skadefonden och Esso-fonden.

Inget som inte tål frost finns i containern på Gröndal.

Önskemål om samkväm på lokal i januari 2015 framfördes,

Christer tittar vidare på det

## **11. Nästa möte**

Nästa möte är den 15 december kl. 18 på Gröndal

## **12. Avslut**

Mötet avslutades kl 19.00